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Oulun kaupungin vammaisneuvoston kokous 

Aika:  31.8.2022 klo 9.30–12.12 

Paikka: Aleksinkulma, Pohjansali 

Jäsenet: Mannelin Anni pj.  Pohjois-Pohjanmaan ja Kainuun Lihastautiyhdistys ry 

 Lauri Louhivirta Kynnys ry    poissa 

 Kaisu Rundelin Oulun Seudun Omaishoitajat ry 

 Sinikka Vuoti  Oulun kehitysvammaisten tuki ry 

 Lasse Jalonen  Pohjois-Pohjanmaan näkövammaiset ry poistui 12.04 

 Teija Karisaari- Kittilä  Oulun seudun CP yhdistys ry poissa 

 Juhani Uhlgren  Hyvän mielen talo varajäsen 

 Hilkka Nivukoski Oulun seudun Allergia- Atopia- ja Astmayhdistys ry 

 Jaana Potkonen Sivistys ja kulttuuripalvelut  poissa 

 Niina Oksman Sivistys- ja kulttuuripalvelut poistui 12:41 

 Marja Salo  Hyvinvointipalvelut 

 Pia Kortessalo Hyvinvointipalvelut   poissa 

 Tuomas Räihä Yhdyskunta- ja ympäristöpalvelut poistui 12.27 

 Sanna Pääkkönen asiantuntija Oulun tilapalvelut 

Esittelijä:  Pasi Laukka  Sivistys ja kulttuuripalvelut           9.30-12.34, 12.40-12.48 

Sihteeri: Heli Metsävirta Sivistys- ja kulttuuripalvelut 

 

Vierailijat:  Helena Väliaho, Samuli Siltala, Lotta Kaarela, Anne-Maria Vesa, Hannu Honkonen 

 Oulun kaupunki § 91 

 Santala Jukka-Pekka  PPSHP § 92 

 Koivisto Pauli, Laua Sorri   UKI arkkitehdit § 94 

 Vesa-Pekka Kiiskinen  Uki Arkkitehdit § 95 

 

 

 

 

 

 

Anni Mannelin     Heli Metsävirta 

Puheenjohtaja    Asiantuntijasihteeri 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kaisu Rundelin    Sinikka Vuoti 

Pöytäkirjan tarkastaja    Pöytäkirjantarkastaja 
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§ 87 Kokouksen avaus  

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 9.37. 

§ 88 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus   

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

§ 89 Pöytäkirjan tarkastajien valinta   

 Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Kaisu Rundelin ja Sinikka Vuoti. 

 

§ 90 Asialistan hyväksyminen 

 Asialista hyväksyttiin. 

 

§ 91 Joukkoliikenteen esittely  

Joukkoliikennepäällikkö Helena Väliaho, liikennesuunnittelijat Samuli Siltala, Lotta Kaarela, Anne-

Mari Vesa ja logistiikkapäällikkö Hannu Honkanen esittelivät Oulun alueen joukkoliikennettä, 

runkolinjoja, maksutapoja, Onni palvelulinjaa sekä matkapalvelukeskuksen toimintaa. 

Päätös: joukkoliikenteen esittely merkittiin tiedoksi. 

§ 92 Hyvinvointialueen apuvälinepalvelut 

Apuvälinepalveluiden palvelujohtaja Jukka-Pekka Santala Pohjois-Pohjanmaan 

sairaanhoitopiiristä esitteli apuvälinepalveluita tulevalla hyvinvointialueella. Yhteistyö 

vammaispalveluiden kanssa jatkuu ja toimintaa kehitetään yhteisillä rajapinnoilla, mm. asunnon 

muutostöiden ja hoitotarvikejakelun osalta.  

 Päätös: apuvälinepalveluiden esittely merkittiin tiedoksi.  

§ 93 Työvaliokunnan kokoonpanon tarkistaminen alkavalle toimintavuodelle 

Käytiin keskustelua vammaisneuvoston työvaliokunnan kokoonpanosta tulevalle 

toimintavuodelle viitaten vuoden takaiseen valintakeskusteluun. Ehdotettiin, että työvaliokunnan 

kokoonpano pysyisi ennallaan ja tarvittaessa käytetään asiantuntijoina vammaisneuvoston muita 

jäseniä. Lausuntojen antamisessa mahdollisuus laajennettuun työvaliokuntaan. 

Päätös: työvaliokunta jatkuu entisellä kokoonpanolla ja muita jäseniä kutsutaan 

tarvittaessa asiantuntijoina kokoukseen.  

§ 94 Poliisitalon ja vankilan esteettömyyssuunnitelma  

Arkkitehdit Laura Sorri ja Pauli Koivisto esittelivät uuden poliisitalon ja vankilan 

esteettömyyssuunnitelman. Materiaali on salassa pidettävä ja siksi kohteesta esitellään 

vammaisneuvostolle vain lähinnä yleisön käytössä olevat tilat. 

Päätös: työvaliokunta laatii kohteesta lausunnon 5.9. mennessä. 

§ 95 Ainolan päiväkoti, esteettömyyssuunnitelma 

Arkkitehti Vesa-Pekka Kiiskinen esitteli Ainolan päiväkodin peruskorjauksen 

esteettömyyssuunnitelman. Rakennus on suojelukohde. Vammaisneuvosto antoi kiitosta hyvin 

laaditusta esteettömyyssuunnitelmasta.  

Päätös: työvaliokunta laatii kohteesta lausunnon muutaman päivän kuluessa. 

§ 96 Vammaisneuvoston vieraileminen järjestöjen illoissa 

Käytiin keskustelua vammaisneuvoston jäsenten osallistumisesta eri järjestöjen tilaisuuksiin. 



 

 

Vammaisneuvostosta on olemassa esite, joka päivitetään ajan tasalle. Tarvitaan selkeä 

suunnitelma, mitä järjestötilaisuuksissa kerrotaan, mikäli mennään esittelemään 

vammaisneuvostoa. Kokouksessa todettiin, että järjestöjä on paljon ja neuvoston jäsenten 

resurssit ovat rajalliset. Ehdotettiin työryhmää miettimään asiaa. 

Päätös: Vammaisneuvoston esite päivitetään ja puheenjohtaja laittaa työryhmästä 

 sähköpostia neuvoston jäsenille. 

§ 97 Muut esille tulevat asiat 

• Vammaisneuvosto- ja vanhusneuvostopäivät Helsingissä 2.11. 2022. 

Sihteeri ja esittelijä osallistuvat viranomaisina fyysisesti paikalle. Molemmat neuvostot 

valitsevat keskuudestaan yhden edustajan Helsinkiin, muut jäsenet voivat osallistua 

päivään etänä.  

• Vammaisneuvoston uusi jäsen Tuomas Räihä asumisen asiantuntija yhdyskunta- ja 

ympäristöpalveluista esittäytyi vammaisneuvostolle. 

• Kuntaliiton, THL:n ja kehitysvammaliiton järjestämä työpaja tulossa lokakuussa. 

• Vammaisneuvostolle on myönnetty budjettiin lisäresurssi kutsua koolle laajennettu 

työvaliokunta, mikäli rakennuskohteiden lausuntojen aikataulu sitä edellyttää. 

§ 98 Kokouksen päättäminen 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 12.14.     

  


